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Proč jste se rozhodl pro studium na Gymnáziu Jana Šabršuly? 

Na Gymnázium Jana Šabršuly mě zlákal individuálnější přístup ze strany 

vyučujících oproti velkým gymnáziím, celkově komornější atmosféra 

a také rodilí mluvčí cizích jazyků. 

Jak z pozice absolventa hodnotíte kvalitu výuky na této škole? 

Ačkoliv jsem nastoupil s cílem věnovat se primárně jazykům (jejichž 

výuka dostává díky rodilým mluvčím nový rozměr), od třetího ročníku 

jsem se přeorientoval na přírodní vědy a z velké části díky jejich 

vyučujícím jsem se dostal na vysněnou vysokou školu. Kdykoliv jsem 

potřeboval poradit nebo něco vysvětlit nad rámec vyučované látky, všichni 

vyučující mi rádi pomohli. Velice oceňuji osobní přístup. 

Souhlasíte s názorem, že cesta k předmětu vede přes učitele a že 

i relativně neoblíbený předmět může žáka začít bavit, pokud jej 

vyučuje ten správný učitel? 

Naprosto souhlasím, díky tomu jsem vlastně i maturoval z fyziky, což pro 

mě na začátku prvního ročníku spolu s předchozími zkušenostmi bylo 

nemyslitelné. Samozřejmě to může platit i naopak, ale dokonce i já jsem 

rád poslouchal výklad z dějepisu, který pro mne vždy byl nezáživný. 

Doporučil byste studium na této škole? 

Pokud má budoucí student zájem se rozvíjet a chce něco více než pasivní 

vyučující, rozhodně ano! 

Jakému oboru se věnujete v současné době a jak vidíte Vaši profesní 

budoucnost? 

V současné době studuji již třetím rokem všeobecné lékařství na Ostravské 

univerzitě, konkrétní zaměření si budu vybírat později. Jelikož se mi moc 

nelíbí stav českého zdravotnictví a zároveň bych si rád zkusil život v jiné 

zemi, jsem moc rád za znalost cizích jazyků, kterou mi tato škola dala. 


